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Punkter til drøftelse: 

Punkt 1: Godkendelse af dagsorden 

Punkt 2: Godkendelse af referat af mødet d. 11. december 2019 

• Godkendt pr. mail og lagt ud på hjemmesiden 

Punkt 3: Ansøgning fra studerende 
1. Dispensationssager (lukket punkt) 
Gennemgang af sagerne. Indstillingerne fra merit- og dispensations-udvalget 
blev fulgt. Studienævnet traf beslutning i de sager, som merit- og 
dispensationsudvalget havde lagt op til en bredere diskussion af. 
2. Meritsager (lukket punkt) 
Gennemgang af sagerne. Indstillingerne fra merit- og dispensations-udvalget 
blev fulgt. 

Punkt 4: Øvrige sager 
1. Valg af næstformand 
Lisa R. Lønkjær genopstiller til posten som næstformand for studienævnet og 
blev valgt. 
2. Behandling af dimittendundersøgelse 
Dimittendundersøgelsen blev drøftet. Studieleder udfylder handleplan på 
baggrund af studienævnets drøftelse, og den rundsendes til kommentering 
blandt studienævnets medlemmer. 
3. Behandling af evalueringer og handleplaner 
• B02/SF-B02 
Modultovholder anmoder om at vægtningen mellem de to eksaminer (hhv. 
rapport og MCQ) bliver ens ved karaktergivningen (50 % til hver). 
Studienævnet er positivt stemt overfor dette og diskuterer, om det er muligt. 
Det diskuteres, om metodedelen i så fald skal have flere ECTS. Det er 
studienævnet umiddelbart ikke positive overfor. Det diskuteres om 
metodedelen og indholdsdelen kan varetages af en samlet eksamen, som 
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dækker både MCQ og rapport. I så fald bliver det sværere at få merit for 
metode- eller indholdsdelen, da eksamen dækker begge aspekter.   
Studieleder går i dialog med modultovholder om ovenstående muligheder.  
Modultovholder spørger også, om der skal være en anden organisering af 
sidefag.  
Studienævnet mener, at det er vigtigt, at de sidefagsstuderende får 
kognitionspsykologi. Studieleder vil tale med modultovholder om 
udfordringerne. I øvrigt er der kommet en ny sidefagskoordinator, som netop 
vil se på organiseringen af sidefag. 
• Faglig studiestartsforløb 
Studienævnet har ingen yderligere kommentarer til evalueringen. 
Studienævnet tager handlingsplanen til efterretning. 
• B06/SF-K06 
Studieleder bedes give følgende tilbagemelding til modulkoordinator: Kunne 
man i endnu højere grad tydeliggøre, hvordan diabetes er et eksempel, og at 
det som der undervises i, er relevant i forhold til mange forskellige sygdomme? 
• B09 
Studienævnet har ingen yderligere kommentarer til evalueringen. 
Studienævnet tager handlingsplanen til efterretning. 
• B10 
Studienævnet har ingen yderligere kommentarer til evalueringen. 
Studienævnet tager handlingsplanen til efterretning. 
• K01 
Studienævnet har ingen yderligere kommentarer til evalueringen. 
Studienævnet tager handlingsplanen til efterretning. 
• K02 
Studienævnet har ingen yderligere kommentarer til evalueringen. 
Studienævnet tager handlingsplanen til efterretning. 
• K03 
Studienævnet har ingen yderligere kommentarer til evalueringen. 
Studienævnet tager handlingsplanen til efterretning. 
• K07, Kvantitativ 
Studienævnet har ingen yderligere kommentarer til evalueringen. 
Studienævnet tager handlingsplanen til efterretning. 
• K07, Kvalitativ 
Studienævnet har ingen yderligere kommentarer til evalueringen. 
Studienævnet tager handlingsplanen til efterretning. 
• K08 
Studienævnet har ingen yderligere kommentarer til evalueringen. 
Studienævnet tager handlingsplanen til efterretning. 
• SF-K09 
Studienævnet har ingen yderligere kommentarer til evalueringen. 
Studienævnet tager handlingsplanen til efterretning. 
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Punkt 5: Eventuelt 
• Orientering om akkreditering 
Studiekoordinator henledte kort til det materiale fra Forskning & Kvalitet, som 
tidligere er blevet præsenteret på et institutmøde. Nyindvalgte studienævns-
medlemmer er blevet præsenteret for et online-kursus i SDU’s kvalitetspolitik 
og akkreditering. Studiekoordinator har ligeledes gennemført omtalte kursus, 
og det er meningen at alle medlemmer af råd og nævn vil blive tilmeldt kurset. 
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